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Hi ha llocs als quals només
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Els aliments recollits es van donar a diversos centres de Càritas

Mollet del Vallès

EL 9 NOU

Els Mossos d’Esquadra de la 
Regió Metropolitana Nord 
van lliurar aquest dissabte 
quatre furgonetes plenes 
d’aliments per a diversos 
grups de Càritas, entre els 
quals hi ha el de Granollers. 
El lliurament es va fer durant 
una festa de Nadal que es va 
organitzar a les instal·lacions 

de l’Institut de Seguretat 
Pública de Catalunya, a 
Mollet.

Els aliments s’han recollit 
durant la darreres setmanes 
a les diverses comissaries 
que els Mossos tenen al 
Vallès Oriental, a l’Occiden-
tal, al Maresme i al Barcelo-
nès Nord. Hi han participat 
efectius del cos policial, 
però també era oberta a la 
ciutadania en general. A 

banda, també s’han recollit 
6.168 euros, que es donaran 
a Pallassos sense fronteres 
i 35 donacions de sang per 
al banc de sang. Unes 1.500 
persones van passar durant 
el matí de dissabte per 
aquesta festa familiar, que va 
incloure una exhibició de la 
unitat canina i una actuació 
de Pallassos sense Fronteres. 
També hi van ser els patges 
dels Reis d’Orient.
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nejament urbanístic actual.
La portaveu de la CUP, 

Montserrat Vinyets, ha expli-
cat que l’ARE respon a una 
“política electoralista” de la 

Generalitat, i que en lloc de 
fer-se per solucionar el pro-
blema de l’habitatge, es plan-
teja per “salvar promotors i 
constructors davant la crisi”. 

Vinyets diu que l’ARE no 
servirà per ajudar l’economia 
del municipi, i que portarà 
problemes de mobilitat i 
medi ambient.

Els Mossos omplen quatre 
furgonetes d’aliments per a Càritas

Els partits prenen posicions en un 
debat públic a l’Ateneu
Granollers

L’entitat GR22, un grup de reflexió sobre 
Sant Celoni i el Baix Montseny, va organit-
zar dijous al vespre un debat públic sobre 
l’ARE de Can Riera de l’Aigua, que va servir 
perquè partits polítics, però també ciuta-
dans i agents socials, mostressin la seva 

posició respecte al projecte. Urbanistes, 
però també tècnics de medi ambient, van 
mostrar les claus del projecte. El sector de 
l’ARE inclou també els terrenys per al nou 
hospital, la residència geriàtrica, el centre 
de dia i l’ampliació del CEIP Pallerola, per-
què en el mateix centre es puguin encabir 
estudis de secundària. El 55% dels habitat-
ges seran de protecció oficial.

PSC i CUP de Sant 
Celoni reiteren la seva 
oposició a l’ARE a un 
mes del referèndum

Sant Celoni

G.N.

El PSC i la CUP de Sant 
Celoni han reiterat la seva 
oposició a l’Àrea Residencial 
Estratègica (ARE) de Can 
Riera de l’Aigua, quan falta 
un mes per al referèndum en 
què els ciutadans del muni-
cipi estan cridats a votar-hi 
a favor o en contra. CiU, en 
canvi, manté la seva postura 
a favor de l’ARE, que preveu 
un total de 542 habitatges en 
prop d’11 hectàrees. Inicial-
ment es projectaven 1.270 
habitatges en 25,4 hectàrees, 
però es va decidir excloure la 
zona boscosa de Maribaus.

 La consulta popular sobre 
l’ARE es farà el proper 25 
de gener. L’alcalde, Francesc 
Deulofeu (CiU), recorda 
que el projecte reforçarà 
“el paper de capitalitat i la 
dinamització econòmica” 

de Sant Celoni, a la vegada 
que permetrà disposar de 
terrenys per a equipaments, 
com el nou hospital, l’ampli-
ació de l’escola Pallerola o 
una residència i centre de dia 
per a la gent gran. Deulofeu 
diu que cal votar sí perquè 
“és necessari tenir habitatge 
assequible al municipi”.

Tant PSC com CUP defen-
sen el vot en contra de l’ARE 
al referèndum, tot i que 
marquen distàncies entre 
ells. Així, els socialistes són 
partidaris de les ARE, però 
consideren que Can Riera de 
l’Aigua no és l’espai adequat 
per fer-la. El portaveu, Joan 
Castaño, nega que calgui fer 
aquesta ARE per poder tenir 
nou hospital, i ha demanat 
que es desvinculin els dos 
projectes. Diuen que aquests 
habitatges es podrien fer a 
diverses zones del poble que 
poden créixer, segons el pla-

Partits i ciutadans reflexionen en un debat


